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Ainejärjestö Astérix ry:n kokous

Aika to 3.12.2009 klo 18.08–19.57

Paikka Ravintola Sohwin kabinetti, Vaasankatu 21, Jyväskylä

Läsnä Hallituksen  jäsenet:  Miika  Hämynen,  Miia  Panula,  Laura  Ylä-Outinen,  Emma  
Jalkanen, Annika Kauhanen, Marju Reunanen ja Maria Antikainen.
Lisäksi Hanna Toppi.

1. Kokouksen avaus

Puheenjohtaja Miika Hämynen avasi kokouksen klo 18.08.

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Kokousvirkailijoiden valinta

Kokousvirkailijoiksi valittiin Annika Kauhanen ja Laura Ylä-Outinen.

4. Esityslistan hyväksyminen

Esityslistaan lisättiin kohdaksi 11 Kevät, joten alkuperäisen esityslistan (liite1) kohdat 
siirrettiin tästä alkaen yhden kohdan eteenpäin.

5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen

Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.

6. Ilmoitusasiat

Kielten laitoksen johtajana toimii 1.1.2010 alkaen Anne Pitkänen-Huhta.

Uudet  espanja-aiheiset  haalarimerkit  tulivat  myyntiin  Beaujolais  Nouveau -illassa. 
Lisäksi niitä myytiin YK:n merkkimyynnissä.

Kulttuurivastaava  Laura  Ylä-Outinen  ilmoitti,  että  molemmissa  Kampus  Kinon 
esittämissä Che-leffoissa oli ollut romanisteja paikalla. Finnkinon Coco avant Chanel 
leffassa  oli  ollut  viitisen  henkeä.  Sen  sijaan  KAVAn  elokuvia  ei  kukaan  ollut 
katsomassa.  Myöskään  yhteislähtö  museokierrokselle  6.11.  ei  ollut  houkutellut 
paikalle ketään.

Annika  Kauhanen  kertoi,  että  Astérix  oli  keilaamassa  12.11,  Hyvinvointiviikolla 
(vko47)  järjestettiin  tyynykapina  ja  19.11.  oli  Beaujolais  Nouveau-ilta,  jonka 
osallistujamäärä  oli  62  henkilöä.  BN:n  menot  olivat  343,43€  ja  tulot  269€.  Lisää 
tapahtumista liitteessä 2.

Fuksivastaava  Miia  Panula  ja  Hanna  Toppi  kertoivat,  että  Astérixin  pikkujoulut 
pidettiin  2.12.  Ilokiven  ruokalassa.  Ne  menivät  hyvin  ja  kaikilla  oli  hauskaa. 
Pikkujouluihin osallistui noin 55 henkeä. Tilaisuudessa julkaistiin perinteiden mukaan 
myös  lehtemme  Boui-Boui.  Lisäksi  syntyi  keskustelua  siitä,  onko  tulevaisuudessa 
kohtuutonta vaatia fukseja järjestämään näinkin isoa tapahtumaa etenkin kun uusien 
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opiskelijoiden  sisäänottomäärää  lasketaan.  Yleisesti  kuitenkin  todettiin,  että 
pikkujoulujen  järjestäminen  on  hyvä  tapa  tutustua  ainejärjestön  toimintaan  ja  eri 
vuosikurssin opiskelijoihin. Hyvänä pidettiin myös sitä, että tapahtuma uusiutuu joka 
vuosi uusien opiskelijoiden myötä.

Tämän hetkinen rahastonhoitajamme Miia Panula ilmoitti, että Astérixin tilillä on tällä 
hetkellä 343,94€ ja käteiskassa on 177,65€.

7. YK:n kuulumiset

Miika  Hämynen  totesi,  että  YK:lla  ei  ole  juuri  kuulumisia.  Ensi  vuoden  puolella 
(27.1.) järjestetään Hawaijisitsit. YK:n seuraava kokous on 7.12. klo 16 Sohwilla.

YK kävi tapaamassa laitoksen varajohtajaa Anne Pitkänen-Huhtaa 17.11.  Astérixin 
edustajina  paikalla  olivat  Miika  Hämynen,  Marju  Reunanen  ja  Emma  Jalkanen. 
Tapaamisessa oli puhuttu mm. seuraavista asioista:

• Kielten laitoksen opiskelijatilat ovat yhteisiä.
• Kun  S-rakennuksen  remontti  vihdoin  valmistuu,  Kielten  laitoksen  tilapula 

helpottaa (etuosto-oikeus tiloihin).
• On  tulossa  yhteinen  palautejärjestelmä  tiedekuntatasolla.  Samoin  yhteistä 

palvelukeskusta  suunnitellaan,  jolloin  mm.  kaikki  amanuenssit  (määrä 
vähenee nykyisestä) olisivat samassa paikassa.

• Kielten laitos siirtyy piakkoin sähköiseen tentti-ilmoittautumiseen.
• E-tenttikokeilussa mukana oleva suomen kieli, kertoi sen toimivan ok.
• Laitoskokouksen  dokumentit  toimitetaan  jatkossa  ainejärjestöjen 

puheenjohtajille, jotka jakavat tiedon eteenpäin opiskelijoille.
• Edustajamme  olivat  tuoneet  esille  pettymyksen  liittyen  lehtori  Hammelan 

poismenosta tiedottamiseen.
• Myös se, ettei meillä ole pääsyä oppiaineen kokouksiin oli otettu jälleen esille.
• Oli kyselty Kielten laitoksen remontista, mutta siitä ei ole edelleenkään tietoa.

8. JYY-kuulumiset

Emma  Jalkanen  ja  Annika  Kauhanen  olivat  paikalla  ympäristövaliokunnan 
kokouksessa, jossa Astérix sai ympäristömerkin. Merkkiasian lisäksi kokouksessa oli 
käyty läpi myös 28.11. pidettyä kirppistä ja uuden puheenjohtajan valintaan liittyviä 
asioita.

Karim Aissa  Baccouche  (Astérixin  hallituksen  jäsen  kaudella  2008–2009)  valittiin 
JYY:n edustajistoon äänivyöryllä seuraavaksi 2-vuotiskaudeksi. Ensi töinään hän on 
mm.  ehdottanut  muutosta  JYY:n  ainejärjestöavustuksen  myöntämisperusteisiin: 
ehdotuksena  on,  että  avustuksen  määrää  mietittäessä  otettaisiin  huomioon  myös 
ulkopuolinen rahoitus.

9. Kopo-asiat

Agoralla järjestettiin Abipäivä 13.11. Oppiainettamme esittelemässä olivat olleet Miia 
Panula, Hanna Toppi, Annika Kauhanen, Emma Jalkanen, Anni Loukaskorpi ja Satu 
Eskelinen sekä amanuenssimme Terho Joutsen.  Vähempikin edustus olisi riittänyt, 
sillä kiinnostuneita kyselijöitä oli melko vähän.
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Miika  Hämynen  kertoi  sopineensa,  että  keväällä  järjestetään  oppiaineemme 
henkilökunnan  ja  opiskelijoiden  yhteinen  tapaaminen.  Tämä  korvaa  sen,  ettemme 
pääse oppiaineen henkilökunnan kokouksiin, joissa käsitellään suoraa meitä koskevia 
asioita  (esim.  opetussuunnitelmat).  Tapaamista  varten  kerätään  tilastollista  tietoa 
opinnoista ja opiskelijoiden tyytyväisyydestä opintoihinsa. Emma Jalkanen ja Miika 
Hämynen  organisoivat  kyselyt,  joilla  tieto  kerätään.  Tällä  hetkellä  toteutetaan 
esikyselyä  sähköpostitse  ja  varsinainen  kysely  on  vuorossa  ehkä  tammikuussa. 
Toteutusvaihtoehdoista  käytiin  keskustelua.  Esille  nousi  esimerkiksi  seuraavia 
vaihtoehtoja:  pelkkä nettikysely, pelkästään luentojen aikana keräämällä tai 1. ja 2. 
vuosikurssin (perus- ja aineopintovaihe) opiskelijoita pyydettäisiin täyttämään lomake 
luennolla  ja  vanhemmilta  opiskelijoita  kerättäisiin  nettilomakkeella.  Lisäksi 
ehdotettiin,  että  osallistujien  kesken  arvottaisiin  joku  palkinto,  mikä  toivottavasti 
nostaisi vastausprosenttia.

Yliopiston Hyvä opettaja -kilpailu on jälleen käynnissä. Toistaiseksi Kielten laitoksen 
opettajista  on  ehdotettu  mukaan  Michael  Colemania,  Petra  Linderoosia  ja  Arja 
Hammelaa.  YK karsii  ehdotukset  yhteen  ja  tämä  ehdotus  viedään sitten  eteenpäin 
tiedekuntatasolle. Päätimme panostaa kilpailuun enemmän ensi vuonna.

10. Sopo-asiat

Annika Kauhanen kertoi lyhyesti sopovaliokunnan kokouksesta 11.11. (liite2). Lisäksi 
hän  kertoi,  että  JYY  ja  Jamko  järjestävät  12.10.  mielenosoituksen  mediamaksun 
epäoikeudenmukaista toteutustapaa vastaan (eli siis sitä vastaan, ettei maksussa oteta 
lainkaan huomioon ihmisten tuloja, jolloin opiskelijat ja muut pienituloiset maksavat 
suhteessa huomattavasti enemmän kun varakkaammat henkilöt).  Lähtö tapahtuu klo 
12  C:n  edestä  ja  marssi  johtaa  pääpaikalle  eli  kompassille.  Astérix  suosittelee 
osallistumaan tapahtumaan ja pukeutumaan sitä varten haalareihin.

11. Kevät

Luonnostelimme kevään  toimintaa.  Perinteisiin  kuuluva  espanjalainen  ilta  pidetään 
maalis-huhtikuussa  vähän  riippuen  Euroviisujenkin  aikatauluista  (tänä  vuonna 
mukana on ehdottomasti myös Astérixin joukkue!) ja vakio Vappupiknik 1.5. Lisäksi 
mietittiin  excun  järjestämistä  ensisijaisesti  Frankofonia-viikolle,  mutta  jos  se  ei 
onnistu  niin  mahdollisesti  joskus  maaliskuussa.  Kevään  ohjelmassa  on  myös 
hengailutapahtuma P-iknik jossain välissä ja saippuakuplahyvänmielenosoitus 23.4.

Lisäksi  puhuttiin  ulkoreippailusta  ja  sen  päätteeksi  pidettävästä  saunaillasta.  Idea 
kasvoi,  ja  nyt  tähtäimessä  olisikin  YK:n  olympialaiset  eli  jokainen  oppiaine 
organisoisi yhden lajin ja toisi mukaan joukkueen niissä kilpailemaan. Illan päätteeksi 
osallistujat  ja  taustajoukot  pääsisivät  saunomaan Opinkiveen.  Päiväksi suunniteltiin 
lauantaita  6.2.,  ja  jos  Opinkivi  ei  ole  vapaa,  niin  13.2.  Annika  Kauhanen  hoitaa 
tilavarauksen.

12. META=muut esille tulevat asiat

Maria Antikainen ehdotti, että Astérix alkaisi tilata jotakin ranskankielistä lehteä, joka 
olisi  sitten  kaikkien  opiskelijoidemme  luettavissa.  Hieman  oli  puhetta  esimerkiksi 
Nouvel Observateuristä ja myös ranskankielinen GEO mainittiin. Maria Antikainen ja 
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Laura  Ylä-Outinen  kartoittavat  eri  vaihtoehtoja  ja  niiden  kustannuksia.  Lehtiasiaa 
käsitellään seuraavassa kokouksessa.

Annika  Kauhanen  ehdotti,  että  Astérix  korvaisi  pikkujoulukustannukset  fukseille. 
Aiempina vuosina Astérix on korvannut vain glögit ja puurotarvikkeet. Asiasta syntyi 
keskustelua  ja  useampia  mielipiteitä.  Puheenjohtaja  Miika  Hämynen  piti  asiasta 
mielipikyselyn. Asiasta ei tehty päätöstä METAssa vaan päätettiin, että se tehdään heti 
ainejärjestön kokouksen jälkeen pidettavässä hallituksen kokouksessa.

Seuraavaa  kokousta  varten  Miika  Hämynen  selvittää,  olisiko  ainejärjestömme 
mahdollista hankkia tukkukortti ja mitä se tulisi mahdollisesti maksamaan.

13. Seuraava kokous

Seuraava kokous pidetään ti 20.1. klo 18.

14. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.57.

Vakuudeksi Jyväskylässä __ . __. 2010

Puheenjohtaja Miika Hämynen

Sihteeri Maria Antikainen

Pöytäkirjantarkastajat Annika Kauhanen Laura Ylä-Outinen

Liitteet Liite1 Alkuperäinen esityslista
Liite2 Tapahtuma-/Liikunta-/Sopovastaava/VPJ Annika Kauhasen laatima tiivistelmä
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Ainejärjestö Astérix ry:n kokous
3.12.2009 klo 18.00
ravintola Sohwin kabinetti

Esityslista:
1. Kokouksen avaus
2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus
3. Kokousvirkailijoiden valinta
4. Esityslistan hyväksyminen
5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen
6. Ilmoitusasiat
7. YK:n kuulumiset
8. JYY-kuulumiset
9. Kopo-asiat

   10. Sopo-asiat
   11. META (muut esille tulevat asiat)
   12. Seuraava kokous
   13. Kokouksen päättäminen
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Sopovaliokunnan kokous 11.11.2009

• JYYn keskustelufoorumi avattu osoitteessa www.jyy.fi/forum. Otsikon ”Opiskelijan arki” 
alla voi keskustella sopo- ja kopo-asioista.

• Kohdassa Kampuskuulumiset Astérixista kerrottiin lehtorin menehtymisestä ja suruviestin 
huonosta tiedottamisesta opiskelijoille sekä Hyvinvointiviikon ”tyynykapinasta”.

Keilaus to 12.11.2009 klo 19–20 Pupuhuhdassa
• Keilausiltaa markkinoitiin Astérix-listan lisäksi myös YK:n listalla, koska tilaa vielä oli. 

Keilaamassa oli 7 romanistia, yksi ranskan sivuaineopiskelija ja yksi ruotsin opiskelija. 
Käytössä oli kaksi keilarataa.

• Liikuntavaliokunta myönsi avustusta 2 €/osallistuja (maksimissaan yhteensä 40 €). 
Keilauskulut olivat 39 €, osallistumismaksuista tuli 9x2 €, valiokunnan avustuksesta myös 
9x2 €, joten Astérixin maksettavaksi jäi 3 €.

• Kuitit on toimitettu rahastonhoitajalle ja tapahtuman loppuraportti JYYn sosiaalisihteerille.
• Moni olisi halunnut ilmoittautua vielä keilauspäivänä (jopa tuntia ennen tapahtumaa), mutta 

ratamäärä oli pitänyt vahvistaa jo edellisenä päivänä. Vikaa tiedotuksessa?

Hyvinvointiviikon (vko 47) ”tyynykapina”
• P-rakennuksen aulassa oli opiskelijoiden tuomia tyynyjä, mattoja ja huop(i)a. Lisäksi aulaa 

koristivat eri maiden liput, pöytäliinat sekä fuksiaisrastin sormivärimaalaukset.
• Kokemuksia, kommentteja?

Beaujolais Nouveau-ilta to 19.11.2009 klo 19--23 Lyhdyssä
• Osallistujia oli 62, mukana myös paljon ei-jäseniä. Kolmikielinen tehomarkkinointi ja 

ilmoitus Jyytisissä toimi siis loistavasti!
• Järjestäjiä oli ennen tapahtumaa 7 ja loppuvaiheessa 4 (+ mösjööt). Määrä oli sopiva, ei 

tullut kiire. Tapahtumanjärkkätiimi toimii siis ainakin osittain, mutta moni haluaa päättää 
osallistumisestaan vasta muutamaa päivää etukäteen, joten kovin varhain suunnitelmia ei voi 
tehdä.

• Viiniä oli 25 pulloa Beaujolais’ta ja 3 litraa valkoviiniä. 30 pulloa olisi ollut osuvampi 
määrä. Ruuat (varsinkin makeat herkut, viinirypäleet ja juustot) loppuivat kesken. Kaikki 
saivat kuitenkin viiniä ja ruokaa.

• Tunnelma oli hyvä ja istumapaikkoja riitti kaikille (siitäkin huolimatta, että ihmisiä oli noin 
15 enemmän kuin Lyhtyyn oikeasti mahtuisi). Lyhyt tervetuliaispuhe kohotti tunnelmaa, 
samoin Espanja-haalarimerkkien julkistus.
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